

目 录-DIRECTORY-

曲母线薄壁件柔性旋压技术发展现状及展望

Development status and prospects of flexible spinning technology for curved-generatrix thin-walled parts

超大规格 2024 铝合金扁锭开裂行为研究

Research on cracking behavior of ultra-large 2024 aluminum alloy flat ingots

退火炉氮气用量大的原因与对策

Causes and countermeasures of high nitrogen usage in annealing furnaces

超高强 Al-Zn-Mg-Cu 系合金板材研究

Study on ultrahigh strength Al-Zn-Mg-Cu alloy sheet

2A12T4 铝合金型材在苛刻海洋大气环境中的腐蚀规律

The corrosion laws of 2A12T4 aluminum alloy profiles in the harsh marine atmospheric environment

退火温度对 5A02 铝合金组织与力学性能的影响

The effect of annealing temperature on the microstructure and mechanical properties of 5A02 aluminum alloy

6082 铝合金轧制板材截面分层异色机理研究

Study on the mechanism of delamination and discoloration in the cross-section of 6082 aluminum alloy rolled sheet

Al-Mg-Si 合金在均匀化退火过程中的组织演变

Microstructure evolution of Al-Mg-Si alloy during homogenization

层状铝合金复合板钎焊工艺的研究

Research on brazing process of laminated aluminum alloy composite plate

CMT 电弧增材制造 2319 铝合金微观组织与力学性能分析

Microstructure and mechanical properties analysis of CMT arc-additive manufactured 2319 aluminum alloy

刊号: ISSN 1007-7235, CN 23-1226/TG, 国内邮发代号 14-112, 国外发行代号 4663M

Publication: ISSN 1007-7235, CN 23-1226/TG,

网址: laft.paperopen.com, E-mail: qhjjgjs@163.com